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Wie is Raymond Nijenhuis?
“Ik ben 51 jaar en werk nu 25 jaar in het onderwijs. 
Horeca is heel leuk, maar de werktijden zijn niet te 
doen als je een relatie hebt met iemand die niet uit 
de horeca komt. Leerlingen begeleiden deed ik altijd 
al, dus de stap naar het onderwijs was voor mij wel 
een logische. Na een aantal jaar op een ZMOK als 
docent consumptieve technieken gewerkt te hebben, 
maakte ik de overstap naar het Dalton vmbo. Eerst als 
docent, daarna een tijdje als Dalton-coördinator en 
achtereenvolgens teamleider en adjunct-directeur.

Waarom vmbo?
Ik heb wel wat met die doelgroep, evenals met het 
praktijkonderwijs. Er wordt naar mijn idee veel 
gepraat over het vmbo door mensen die er wat 
minder bekend mee zijn. Ik zie het als mijn missie 
om ook echt iets te betekenen voor het vmbo- en 
praktijkonderwijs. Dat is ook de reden waarom ik twee 
jaar geleden in het bestuur ben gestapt van Stichting 
Platforms vmbo (SPV).

Waarom techniekonderwijs?
Techniek speelt een belangrijke rol in onze 
samenleving en er zijn gewoon heel veel technisch 
opgeleide mensen nodig. Er moeten dus meer 
leerlingen enthousiast gemaakt worden voor 
techniekonderwijs. Ik wil dat trouwens wel breder 
zien dan puur de techniekopleidingen zelf. Ook bij 
andere profielen komt steeds meer techniek kijken. 
Een verbreding naar andere profielen is dan ook 
absoluut wenselijk.

En dan nu landelijk programmaleider STO
Toen het SPV-bestuur mij vroeg of ik Jan van Nierop 
wilde opvolgen in deze functie reageerde ik meteen 
enthousiast. Uiteraard heb ik het wel eerst nog even 
afgestemd met mijn eigen schoolbestuur. Ik ben 
per slot van rekening nog wel directeur van twee 
prachtige locaties van het Twents Carmel College 
en dat wilde ik natuurlijk niet opgeven. Toen mijn 
bestuur en de adjunct-directeuren zagen hoeveel 
zin ik in die nieuwe functie heb en hoeveel energie 
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het mij geeft, hebben ze geen moment geaarzeld. Ik 
ben straks voor SPV en STO ongeveer twee dagen per 
week bezig; de rest van de week werk ik gewoon voor 
onze mooie school. Die combinatie is niet alleen goed 
voor mij, maar zeker ook voor leerlingen en docenten 
van het Twents Carmel College.

Wat zie jij als de sterke kanten van STO?
Het allerbelangrijkste van STO is dat het een meerjarig 
programma is. Daardoor kun je doelen stellen aan 
de voorkant en daarmee echt iets bereiken. Door 
meer samenwerking tussen zowel bedrijfsleven en 
onderwijs als tussen scholen onderling zijn er mooie 
projecten gekomen. Door regelmatig te evalueren en 
bij te stellen, kun je flexibel inspelen op de behoeftes 
in de regio. De eerste periode van STO is benut om 
de basis op orde te krijgen; dat is gelukt. Lokalen 
zijn ingericht, leerlingenaantallen zijn significant 
gestegen en meer meiden zijn geïnteresseerd in 
techniek. Hoewel dat laatste nog best een stuk meer 
mag worden.

Wat zijn de uitdagingen voor STO de 
komende jaren?
Die zijn wat mij betreft tweeledig. Om te beginnen 
maak ik me soms zorgen over de mogelijke beweging 
dat STO-gelden naar de lumpsum gaan. Daar moeten 

we echt scherp op zijn de komende tijd. Dat kunnen 
we maar op één manier doen, namelijk door naar 
het ministerie toe te laten zien wat het effect is van 
STO. De contacten en samenwerking met OCW zijn 
goed, dus dat zou moeten lukken. Wanneer dat geld 
niet geoormerkt wordt, kan het zomaar aan andere 
zaken besteed worden door schoolbesturen en dan 
is de kans aanwezig dat Sterk Techniekonderwijs 
ondergesneeuwd gaat worden. En dat zou eeuwig 
zonde zijn! 

De tweede uitdaging zit in de borging. Hoe zorgen 
we ervoor dat we de dingen die we doen structureel 
maken. Meer en beter monitoren én leren van elkaar 
is wat mij betreft het devies. Mijn oproep: besteed 
STO-gelden vanuit de gedachte dat het structureel 
geld is.

En verder…
Er is de afgelopen jaren door Jacqueline Kerkhoffs, 
Edo Regtop en Jan van Nierop een prachtige 
organisatie neergezet. STO staat als een huis. Met alle 
ondersteuners zijn we goed onderweg en daarmee 
gaan we een nog beter resultaat neerzetten in de 
toekomst. We gaan het potlood scherpen en nog 
meer mooie dingen doen met elkaar. Ik heb er onwijs 
veel zin in!”
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